
Uitwerking motie 2022/10 Bevorderen fietsveiligheid op de fietspaden

B&W 15-12-2022 Aan de fietsersbond is verzocht om de inventarisatie die zij hebben gedaan van 
paaltjes die overbodig zijn aan ons toe te sturen.

Update BW 17-01-23

In januari 2023 wordt een overleg gepland met de Fietsersbond om het weghalen van paaltjes te 
bespreken.

Update BW 21-03-2023

De Fietsersbond heeft een inventarisatie gemaakt van knelpunten m.b.t. fietspaaltjes. Deze is 
inmiddels aan de gemeente toegestuurd. Dit overzicht wordt beoordeeld en waar mogelijk worden 
op korte termijn de eerste acties uitgezet. De verwachting is dat de eerste acties eind 1e kwrt / 
begin 2e kwrt kunnen worden uitgevoerd.

Raad 23-01

Er is nog geen afspraak met fietsersbond. Info moet eerst digitaal verstrekt voor afspraak. Waarom?

Ph wil graag digitale bestand ontvangen. PH Opdam zegt toe in Q2 afspraak te willen hebben gehad. 

Raad 17-04-2023

Opmerking PvdA

Fietsveiligheid. 

Afspraak met fietsersbond is geweest. Hoe verder ?

Toezegging : Ph Opdam antwoordt schriftelijk

Update BW 23 mei 2023

30 maart jl. heeft afstemming plaatsgevonden met de fietsersbond over de inventarisatie die zij 
hebben gedaan. Vanuit de gemeente is voorafgaande aan dit overleg per locatie gekeken in 
hoeverre aanpassingen gedaan moeten worden. Dit heeft geresulteerd in een lijst met locaties 
waarvan wij de mening delen van de fietsersbond dat sanering van paaltjes kan plaatsvinden. Deze 
werkzaamheden worden in eigen beheer uitgevoerd en zullen lopende dit jaar gerealiseerd worden. 
Daarnaast is gesproken over een aantal locaties waarvan wij de mening delen dat inleiding met 
markering gewenst is. Voor deze werkzaamheden wordt eerst een begroting van kosten opgesteld. 
Na terugkoppeling en beschikbaar stellen van de benodigde financiële middelen kunnen ook deze 



werkzaamheden opgepakt worden. Over de uitvoering van de werkzaamheden vindt terugkoppeling 
plaats richting de fietsersbond. 

Raad 30-05-2023

PvdA niet akkoord met afvoeren, er is nog niets gebeurd. 

Update BW 12 september 2023

De inventarisatie is afgerond en begonnen met de uitvoering. Uitvoering loopt wel enige vertraging 
op in verband met capaciteit schaarste onder ander als gevolg van storm Poly. 


